

Universitat Jaume I

Extracte de la Resolució del 12 de març de 2024, de la vicerrectora d'Estudiantat i Vida Saludable de la Universitat Jaume I de Castelló, per la qual es convoca una beca de col·laboració amb la Càtedra de Transformació del Model Econòmic. [2024/2300]

BDNS (identif.): 748768.

De conformitat amb el que preveuen els articles 17.3.b i 20.8.a de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, es publica l'extracte de la convocatoria el text complet de la qual pot consultar-se en la Base de dades nacional de subvencions (<https://www.infosubvenciones.es/bdntrans/GE/es/convocatoria/748768>)

Primer. Persones beneficiàries

Estudiantat de l'UJI dels graus d'Administració d'Empreses, Finances i Comptabilitat i Economia o del doble grau en Administració d'Empreses i Dret, que haja superat almenys el 50 % dels crèdits de la titulació.

Segon. Finalitat

La persona becada es familiaritzarà i adquirirà competències en tasques de suport dintre de l'àmbit temàtic del projecte de la Cátedra de Transformación del Modelo Económico (www.catedramodeleconomic.uji.es). La beca té com a objectiu primordial potenciar la formació de l'estudiantat d'ADE, FICO o ECO o del doble grau ADE i Dret, focalitzant-se en competències específiques. Es busca que la persona becada aplique els seus coneixements teòrics en entorns reals, amb la participació en projectes pràctics relacionats amb la transformació del model econòmic, especialment en aspectes de sostenibilitat i eficiència. A més, es pretén reforçar les seues habilitats de comunicació mitjançant la divulgació de temes econòmics i empresariais de manera accessible. La beca inclou activitats que fomenten el disseny i gestió de projectes, així com la millora d'habilitats en la recerca d'informació rellevant per a la presa de decisions. Se centrarà en el desenvolupament de la capacitat d'anàlisi i síntesi d'informació econòmica i empresarial, a través de la participació en activitats que requereixin interpretació crítica de dades i situacions financeres.

Tercer. Bases reguladores

Accessibles en: <https://www.uji.es/seu/info-adm/tao/convocatoriesRH?pArId=63303&pCategoria=4&pSubCategoria=28>

Quart. Dotació econòmica

600 euros mensuals, als quals se li aplicaran les retencions que siguin procedents, d'acord amb les disposicions fiscales vigents i de la cotització a la Seguretat Social.

Quint. Termíni de presentació de sol·licituds

El termini de presentació de sol·licituds serà de 10 dies hàbils a partir de l'endemà de la publicació de l'extracte d'aquesta convocatòria en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Castelló de la Plana, 12 de març de 2024.– La vicerrectora d'Estudiantat i Vida Saludable (p. d. Resolució 24.05.2022, DOGV 9349, 27.05.2022): M.^a del Carmen Pastor Verchili.

Universitat Jaume I

Extracto de la Resolución de 12 de marzo de 2024, de la vicerrectora de Estudiantado y Vida Saludable de la Universitat Jaume I de Castellón, por la que se convoca una beca de colaboración con la Cátedra de Transformación del Modelo Económico. [2024/2300]

BDNS (identif.): 748768.

De conformidad con lo previsto en los artículos 17.3.b y 20.8.a de la Ley 38/2003, de 17 de noviembre, general de subvenciones, se publica el extracto de la convocatoria cuyo texto completo puede consultarse en la Base de datos nacional de subvenciones (<https://www.infosubvenciones.es/bdntrans/GE/es/convocatoria/748768>)

Primer. Personas beneficiarias

Estudiantado de la UJI de los grados de Administración de Empresas, Finanzas y Contabilidad y Economía o del doble grado en Administración de Empresas y Derecho, que haya superado al menos el 50 % de los créditos de la titulación.

Segundo. Finalidad

La persona becada se familiarizará y adquirirá competencias en tareas de apoyo dentro del ámbito temático del proyecto de la Cátedra de Transformación del Modelo Económico (www.catedramodeleconomic.uji.es). La beca tiene como objetivo primordial potenciar la formación del estudiantado de ADE, FICO o ECO o del doble grado ADE y Derecho, focalizándose en competencias específicas. Se busca que la persona becada aplique sus conocimientos teóricos en entornos reales, con la participación en proyectos prácticos relacionados con la transformación del modelo económico, especialmente en aspectos de sostenibilidad y eficiencia. Además, se pretende reforzar sus habilidades de comunicación mediante la divulgación de temas económicos y empresariales de manera accesible. La beca incluye actividades que fomentan el diseño y gestión de proyectos, así como la mejora de habilidades en la investigación de información relevante para la toma de decisiones. Se centrará en el desarrollo de la capacidad de análisis y síntesis de información económica y empresarial, a través de la participación en actividades que requieran interpretación crítica de datos y situaciones financieras.

Tercero. Bases reguladoras

Accesibles en: <https://www.uji.es/seu/info-adm/tao/convocatoriesRH?pArId=63303&pCategoria=4&pSubCategoria=28>

Cuarto. Dotación económica

600 euros mensuales, a los cuales se le aplicarán las retenciones que procedan, de acuerdo con las disposiciones fiscales vigentes y de la cotización a la Seguridad Social.

Quinto. Plazo de presentación de solicitudes

El plazo de presentación de solicitudes será de 10 días hábiles a partir del día siguiente de la publicación del extracto de esta convocatoria en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Castelló de la Plana, 12 de marzo de 2024.– La vicerrectora de Estudiantado y Vida Saludable (p. d. Resolución 24.05.2022, DOGV 9349, 27.05.2022): M.^a del Carmen Pastor Verchili.